
Zápis z jednání školské rady při ZŠ Generála Janouška ze dne 22. ledna 2020 

Přítomní členové: 

za zřizovatele: Mgr. David Beňák  

za rodiče: Michal Votava 

 doc. Ing. Miloslav Zouhar, Ph.D. 

za pedagogy: Mgr. Lucie Červenková 

 Mgr. Zdeňka Smržová 

hosté:  Mgr. Jaroslava Budilová 

 Jaromír Krátký 

 PhDr. Zuzana Jelenová 

Omluveni: 

za zřizovatele: Karolína Chovancová 

Program k jednání  

1. Projednání záměru zřizovatele: Instalace inteligentního kamerového systému 

• školská rada vzala na vědomí informace paní místostarostky PhDr. Zuzany 
Jelenové a pana radního Jaromíra Krátkého o připravovaném projektu na 
instalaci kamerového systému v areálu školy 

• členové rady se následně usnesli na následujících závěrech: 

o požadujeme, aby i po zřízení kamerového systému byla nadále 
zajištěna ostraha areálu školy bezpečnostní agenturou 

o požadujeme průběžné informování o postupu přípravy projektu a před 
případnou realizací projektu neodkladné seznámení školské rady 
s konečným technickým řešením kamerového systému a zejména pak 
rozhodnutí o umístění a zabezpečení datového centra a vymezení 
okruhu osob, které budou mít přístup ke kamerovým záznamům 

o doporučujeme, aby kamerový systém byl napojen přímo na kamerové 
systémy Městské policie nebo Policie ČR tak, aby byl zajištěn případný 
zásah bez zbytečného odkladu 

 

zápis provedl: Michal Votava 

 

 ....................................... 
 M. Votava 
 Předseda ŠR 


